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Zápis 

z jednání Pracovní skupiny v rámci přípravy strategie CLLD Místní akční skupiny 
Svitava z. s. pro programové období 2021-2027_Koncepční část ze dne 8. 6. 2021 
v zasedací místnosti Mze ČR (pracoviště SZIF Svitavy) 
 

Přítomní: 

Sektor    

Podnikatelský 
Havlíček Petr  

Musilová Lucie 

Havlíček truhlářství s.r.o. 

Afes s.r.o. 

Zemědělství a 
lesnictví 

Ing. Milan Hron  

Ing. Jan Friedl 

Odborný lesní hospodář 

Zemědělské družstvo Vendolí 

Školství Stanislava Vaněčková Místní akční skupina Svitava z. s. 

Sociální služby a 
zaměstnanost 

Bc. Lenka Buchtová 

Mgr. Veronika Košťálová 

Bonanza Vendolí, z. ú. 

Město Svitavy 

Obce 

Vlastislav Cach 

Jiří Tesař 

Vladimír Buchta 

Obec Kukle 

Obec Koclířov 

Obec Vendolí 

Mikroregiony 
Pavel Čížek  

Zdeněk Kadlec 

mikroregion Svitavsko 

mikroregion Brněnec 

Ostatní 
Petr Škoda, DiS  

Ing. Tereza Satrapová  

Místní akční skupina Svitava z. s. 

Místní akční skupina Svitava z. s. 

 

Program jednání Pracovní skupiny: 
1 Zahájení setkání 
2 Skupinová diskuze členů Pracovní skupiny 
3 Závěr, různé 

 

Ad 1) Jednání zahájil Vedoucí zaměstnanec pro realizaci strategie CLLD Petr Škoda, DiS v 9:00 hodin, 
který následně všem přítomným představil pracovní verzi Strategického dokumentu SCLLD 21+ 
Koncepční část.  

 

Ad 2) 

Členové pracovní skupiny dostali předem k prostudování pracovní verzi Strategického dokumentu 

SCLLD 21+_Koncepční část, obecně byly vzneseny pouze připomínky k doplnění v kapitole 

socioekonomické analýzy o zařazení významných zaměstnavatelů v regionu o Svitavskou nemocnici a 

firmu Qanto. Dále byla vznesena poznámka k doplnění informace, že občané jezdí nejvíce do Svitav 

také za turistikou a sportem. 
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Před začátkem práce jednotlivých skupin probíhala diskuze ohledně vysoké administrativní náročnosti 

při celém procesu podání žádosti o podporu. Byl vznešen požadavek, zda by šel celkový proces 

zjednodušit. 

Následující tabulka shrnuje jednotlivé poznatky pracovních skupin: 

Rozvojová potřeba Připomínky pracovních skupin 

Rozvojová potřeba A)  

Rozvoj občanské vybavenosti a 

volnočasových aktivit 

Žádost o doplnění cyklostezek, hospod – rekonstrukce 

těchto budov postavených v akci „Z“ v 70. a 80. letech 

min. století, dále byla zmíněna potřeba podpory oprav 

budov místních potravin. 

Rozvojová potřeba B)  

Rozvoj technické infrastruktury 

V rámci této rozvojové aktivity pracovní skupina 

podotkla, že je nezbytné doplnit tuto část o domovní 

ČOV. 

Rozvojová potřeba C)  

Zvýšení bezpečnosti dopravy a rozvoj 

cyklodopravy 

Pracovní skupina potvrdila vysokou významnost v řešení 

budování nových cyklostezek a cyklotras, dále navrhli 

doplnění této potřeby o budování nabíječek elektrokol 

v obcích.  

Rozvojová potřeba D)  

Podpora cestovního ruchu a propagace 

regionu 

Opětovně se objevovala debata ohledně důležitosti 

potřeby cyklostezek. 

Rozvojová potřeba E)  

Zlepšení stavu životního prostředí 

 

V pracovní verzi Strategie CLLD 21+  je zmíněna potřeba 

sběrných dvorů, byl tedy vznešen požadavek, aby byla 

tato potřeba doplněna také o sběrná místa. Dále v rámci 

potřeby péče o veřejnou zeleň pracovní skupina zmínila 

potřebu podpory při nákupu komunální sekačky, 

mulčovače, ramena apod. 

Rozvojová potřeba F)  

Rozvoj podnikání 

PS Podnikání požádala o doplnění této rozvojové potřeby 

o cirkulární ekonomiku a podporu komunitních dílen. 

Rozvojová potřeba G)  

Rozvoj zemědělství a lesnictví 

 

PS Zemědělství a lesnictví sdělila, že by uvítali možnost 

pořízení strojů, které lze sdílet, nejsou extrémně drahé a 

jejich obsluha je jednoduchá (vyvážecí vlek, shrnovač 

klestu, finské brány, případně štípací poloautomat na 

palivové dříví), vše jednotlivě v řádu max. stovek tis. Kč, 

za období veliká úspora v řádu milionů, případně ruční 

mechanizaci typu motorové jamkovače, postřikovače, 

křovinořezy, pily v řádu jednotek tisíců, za období úspora 

v řádu stovek tisíc. Dále byla zmíněná potřeba investovat 

více fin. prostředků do lesních cest. Dále bylo řešeno 

téma využívání dronů s termovizí zejména v zemědělství 

z důvodu ochrany zvěře v období sklizní. 
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Rozvojová potřeba H)  

Zlepšení požární a protipovodňové 

prevence 

V rámci této rozvojové potřeby byl vznešen požadavek, 

aby byla doplněna o budování mokřadů, úpravy 

nepojmenovaných toků, tvorbu průlehů u komunikací, 

úpravy pozemků historicky a krajinné určené do odvodu 

povrchových vod. 

Rozvojová potřeba I)  

Rozvoj školství a podpora vzdělávání 

 

Proběhla debata o potřebě doplnit podporu inkluzivního 

vzdělávání v území, dále rozvíjet spolupráci nejen mezi 

školami a zaměstnavateli ale také mezi neziskovými 

organizacemi a zajišťovat kvalitní vzdělávání pedagogů a 

školských pracovníků, a to i ve vztahu k jejich 

osobnostnímu rozvoji. 

Rozvojová potřeba J)  

Zkvalitnění sociálních, komunitních 

služeb a podpora zaměstnanosti 

PS Sociální se zaměřila mimo jiné na aktivity zaměřené 

na post-covidové období, prorodinné aktivity, podporu 

prorodinné a proseniorské politiky a realizaci 

příměstských táborů a kempů a zdůraznila jejich 

důležitost a nutnost o doplnění. 

Rozvojová potřeba K)  

Rozvoj partnerství a meziobecní 

spolupráce 

 

Bez připomínek. 

 

Na závěr vedoucí zaměstnanec pro realizaci strategie CLLD přítomným poděkoval za účast. A připomněl 

také termín 11. 6. 2021, do kdy je otevřen dotazník určený k veřejnému připomínkování.  

 

Vedoucí zaměstnanec ukončil jednání Pracovní skupiny v 11:00 hodin. 

 

 

 

 

Zapsala: Ing. Tereza Satrapová, 8. 6. 2021    

 

 

 

 

Příloha: 

1. Listina přítomných 

2. Pracovní verze strategie CLLD 2021-2027 

 


